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- De heer de Lange (VVD) vraagt of het grotere aantal aanvragen om vergunning niet 
verrekend kan worden met de leges.
Dit is niet mogelijk. De ODA handelt voor onze gemeente alleen aanvragen af die betrekking 
hebben op het onderdeel milieu. Voor milieuvergunningen kan de gemeente vanaf 1998 geen 
leges meer in rekening brengen. De mogelijkheid om leges in rekening te brengen voor 
milieuvergunningen is toen komen te vervallen omdat men van mening was dat elk bedrijf 
dient bij te dragen aan een beter milieu. De legesheffing mocht niet tot gevolg hebben dat er  
een drempel zou ontstaan voor het aanvragen van een vergunning. 

- Mevrouw Siner-Sir (PvdA) vraagt of er een onderbouwing is voor de producten die de 
gemeente afneemt van de ODA.
De werkzaamheden van de ODA bestaan voor de gemeente Oude IJsselstreek uit drie 
onderdelen. Dit zijn:
- vergunningverlening
- advies 
- toezicht en handhaving
Voor vergunningverlening en advies is slecht in te schatten hoeveel verzoeken er komen. 
Daarom maakt de ODA een inschatting op basis van de aanvragen die er de afgelopen jaren 
zijn geweest en die gevolgen van nieuwe regelgeving. Voor toezicht en handhaving maakt de 
ODA in overleg met de gemeente een Handhavingsuitvoeringsprogramma. Hierin zijn de 
wettelijke taken en de prioriteiten die de gemeente stelt op het gebied van toezicht en 
handhaving opgenomen. Het HUP zoals dat voor 2019 voor de gemeente Oude IJsselstreek 
wordt gehanteerd is bijgevoegd.


